
Ejerforeningen Klintegaarden 

 

Referat af ordinær generalforsamling, afholdt den 24. april 2012 kl. 19.00 i ejerforeningens alrum. 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 
2. Beretning om ejerforeningens virke i det forløbne år. 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til generalforsamlingens godkendelse. 
4. Drøftelse og evt. vedtagelse af igangsætning af mere omfattende 

vedligeholdelsesarbejder. 
5. Fremlæggelse og godkendelse af det kommende års driftsbudget. 
6. Indkomne forslag. 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På valg til bestyrelsen: Bjarne Ravn  modtager ikke genvalg 
   Stig Olesen  modtager ikke genvalg 
   Manfred Kjær modtager genvalg 
 
Som suppleanter:  Ove Nyrnberg  
   Kirsten E. Bygholm 
    
 

8. Valg af revisor. 
9. Eventuelt 

Bjarne Ravn bød medlemmerne velkommen til den ordinære generalforsamling 

Ad 1) Til dirigent valgtes Sverre Teglborg, der takkede for valget og konstaterede at der var 
en fejl i indkaldelsen, da de to forslag fra medlemmerne ikke var udsendt sammen 
med indkaldelsen, men var modtaget to dage senere, da ingen havde nogle 
indvendinger mod dette, konstateredes generalforsamlingen indkaldt i 
overensstemmelse med vedtægterne. 

Ad 2) Formanden Bjarne Ravn fremlagde formandens beretning (vedlægges). 
 Der var ingen kommentarer til beretningen, som herefter blev godkendt. 
 
Ad 3) Arne Jepsen BDO-revision gennemgik regnskabet for 2011. Overskuddet bliver 

overført til vedligeholdelsesregnskabet. 
 Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

Ad 4) Bjarne Ravn oplyste, at altanerne i opgang C skal renoveres 

Ad 5) Mogens Jensen gennemgik budget 2012 på i alt kr. 2.977.469,00 inkl. ekstraordinær 
forhøjelse på kr. 400.000,00 til vedligeholdelse som blev enstemmigt godkendt. 

 
Ad 6) Ole Wang kommenterede sit forslag, og Peter Beck-Jensen oplyste, at hele 

forbedringen vil koste ca. 34 mill. kr. – altså 34.000 kr. for pr. fordelingstal – dette er 
urealistisk at belåne. 

 Spørgsmål: oplæg til ny vedligeholdelsesplan, uvildig person skal lave den ? 
 Hvilke fonde er der tale om ? 



 Opgang B – døre trænger til maling ? 
 Mette Kennebo var ikke til stede, og kunne derfor ikke kommentere sit forslag, som 

var på linje med første indlæg. 
 
Ad 7) Christian Carlsen – opg. A og Per Bygholm – opg. N, blev nyvalgt til bestyrelsen. 
 Manfred Kjær blev genvalgt. 

Ove Nyrnberg – opg. I, blev valgt som 1. suppleant, Peter C. Nielsen – opg. E, blev 
valgt som 2. suppleant. 

 
Ad 8) Genvalg af Revisorfirmaet BDO. 
 
Ad 9) Birthe Nielsen – opg. I: 
 Det blev nævnt sidste år, at man ikke var tilfredse med vinduerne mod gaden? 
 PBJ – venter på godkendelse af arbejdet. 
 
 Birgit Aidt – opg. L: 
 Takker de afgående bestyrelsesmedlemmer. 
 PBJ – havde en lille erkendtlighed til dem. 
 Bjarne Ravn har været medlem af bestyrelsen i 18 – 19 år, de 13 år som formand. 
 Stig Olesen har været medlem af bestyrelsen i 15 år.  
 
 Jørgen Bang – opg. E: 
 Der er endnu ikke opsat lofter ved de nye pulterrum? 
 MK – på grund af fugt i pulterrummene. 
 JF – der er ingen dampspærrer. 
 PBJ – det var fra starten ikke meningen der skulle være træ loft. 
 
 Lisbeth Kristiansen – opg. I: 
 Støtter JF i, at dampspærrer mangler. 
 Takker bestyrelsen for det store arbejdet de har ydet. 
 Den nye bestyrelse tager sagen op vedr. loftet. 
 
 Henrik Moltke – opg. B: 
 Har en god udsigt – kan der gøres noget ved træerne om sommeren? 
 Nej fra forsamlingen. 
 
 Vivi Pedersen – opg. D: 
 Hvis ejendommen bliver fredet, gælder de også træerne. 
 
 Ove Nyrnberg – opg. I: 
 Lige så meget over jorden, er der under jorden. 
 
 Lisbeth – opg. I: 
 Klintegaardens udsigt er også blevet forringet mod vandet de sidste 50 år. 
 
Herefter takkede dirigenten for de mange gode indlæg, og for god ro og orden. 
Til slut blev der serveret et traktement, som Stig Olesen havde sørget for. 
 
Dirigent                                                         Referent 
 
______________________________             ________________________________ 
Sverre Teglborg   Mogens Jensen 


